

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 13. marts 2025

Deltagere: Johnny, Pia, Josefine, Jacob

Fraværende: Brian, Stine, Sylvia, Peter, Jesper (Karl ej indkaldt)

Dagsorden:

- *Velkomst og introduktion af nye bestyrelsesmedlemmer og suppleanter*
 - Der var desværre kun mødt 3 bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant frem til mødet, så bestyrelsen var således ikke beslutningsdygtige. Vi bød velkommen til Jacob.
- *Godkendelse af referat fra generalforsamlingen*
 - Udsendes på mail til godkendelse
- *Konstituering af bestyrelsen – næstformand, sekretær og kasserer*
 - Det var ikke muligt, da der kun var 3 bestyrelsesmedlemmer til stede
- *Roller og ansvar (skal uddelegeres på næste møde)*
 - Facebook
 - Hjemmeside (p.t. Josefine/Peter)
 - Økonomi/bank – kasserer + bestyrelsesmedlem (formand eller næstformand)
 - Indkaldelse/dagsorden til bestyrelsesmøder
 - Holdsport (p.t. Peter)
 - Sekretæropgaver
 - Afdelingsansvar – gymnastik, badminton, volley
 - Kontakt til kommunen
 - Booking af haltider (hver afdeling booker) – tildeling og styring af tider til aktiviteter
 - OK kontaktperson (p.t. Josefine)
 - Børneattester (kasserer)
 - Styring af nøgle udlevering til instruktører
 - Klippekort og indmeldingskort til instruktører
 - Aftaler/kontrakter med instruktører
 - Løbende kontakt til instruktører
 - Kontakt fra aktive og nye brugere
 - Kontakt til medarbejderne i hallen

- *Aktivitet - Nathalie stoppes*
 - Johnny har den 5/3/25 sagt til Nathalie, at holdet bliver lukket ned. Dette skal følges op med en officiel mail snarest muligt her i marts – action Brian.
- *Trim udarbejdelse af oplæg vedr. fremtidige medlemskab*
 - Det skal besluttes om TRIM skal meldes ind i HGI eller helt ud – kontingent skal kunne dække ”trænerløn”, og det vil sige, at det er minimum 250-300 kr. afhængig om ekstra omkostninger beregnes med. Dette er beregnet på 22 medlemmer. Der skal tages en snak med Dorte omkring situationen og økonomien inden 31. marts – action Brian og Johnny.
- *Opsamling på økonomisituationen*
 - n/a
- *Ansøgte haltider næste sæson*
 - Johnny har søgt tider til kommende sæson. Eventuelle ikke brugte tider kan senere blive annulleret. Haltider bliver godkendt juni.
- *Årshjul*
 - Johnny har sendt tidligere årshjul rundt til orientering
 - Der skal være årshjul for HGI og de enkelte afdelinger
- *Herfølge Hallen - klage til hallens bestyrelse*
 - Poul Henning har ringet Johnny op omkring ombygning af hal B i.f.t. fitness. Det viser sig, at der ikke er lavet en overdragelse til halbestyrelsen fra kommunen. Kommunen stiller krav om, at alle foreninger i hallen skal sige ok til ombygningen, hvilket ikke er sket. Der er generalforsamling i halbestyrelsen i uge 12, hvor Johnny og Pia deltager. Det opfordres til at andre fra bestyrelsen også kommer til generalforsamlingen.
- *Holdsport*
 - Mødet den 4. marts gik fint. Instruktørerne skal lige i gang, så skal det nok blive godt.

Forslag fra Jacob:

Suppleanter skal kunne træde ind, hvis der er afbud fra et bestyrelsesmedlem og kunne deltage i beslutninger på bestyrelsesmødet – hvis det besluttes, skal denne ændring til vedtægterne med på næste års generalforsamling

Næste mødedato er 3. april 2025 kl. 17.30, hvor vi opfordrer til at alle kommer. Bestyrelsesmødet er lagt i Holdsport, hvor alle automatisk er tilmeldt. Dagsorden bliver opdateret i Holdsport senest 31. marts 2025.